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PROCES-VERBAL 

ÎNCHEIAT ÎN CADRUL ŞEDINŢEI ORDINARE PUBLICE A 

CONSILIULUI JUDEŢEAN GIURGIU DIN DATA DE 28 DECEMBRIE 2023 

 

 Consiliul Judeţean Giurgiu a fost convocat pentru data de 28 decembrie 2023, ora 

1400, în şedinţă ordinară de către preşedintele Consiliului Judeţean Giurgiu, dl. Dumitru 

Beianu, prin Dispoziţia nr.573 din 21 decembrie 2023, conform prevederilor art.178 alin.(1) 

din Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului nr.57/2019 – Codul administrativ, cu modificările și 

completările ulterioare. 

  

 Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat pe site-ul propriu.   

 Participarea la ședință prin mijloace electronice se va face cu respectarea prevederilor 

art.139 alin.(5) lit.c) coroborat cu art.180 alin.1 din Ordonanța de Urgență a Guvernului 

nr.57/2019 – Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, după aprobarea 

solicitării de către președintele Consiliului Județean Giurgiu. 

 

  La lucrările şedinţei participă preşedintele Consiliului judeţean, precum și următorii 

consilieri județeni:  

  

Nr. 

crt 

Numele și prenumele Formațiunea  politică Prezență 

1.  Mihalcea Elisabeta PNL Prezent  

2.  Anculescu Silviu-Cristian PNL CO 

3.  Meclea Alina PNL Prezent online 

4.  Roșu Cosmina-Andreea PNL Prezent  

5.  Ionescu Cătălin-Ionuț PNL Prezent online 

6.  Tudorache Petre PNL Prezent online 

7.  Danciu Dana-Andreea PNL Prezent online 

8.  Gavrilă Dumitru PNL Prezent  

9.  Negoiță Iulian PNL Prezent online 

10.  Gica Andrei-Ștefan PNL Prezent online 

11.  Georgescu Mihai-Cătălin PNL Prezent online 

12.  Enache Nicolae PNL Prezent  

13.  Deliu Radu-Silviu PNL Prezent  

14.  Lungu Silviu PNL Prezent  

15.  Tudor Mihai-Bogdan PNL Prezent online 

16.  Nan Tiberiu-Genu PNL Prezent online 

17.  Alecu Constantin PNL Prezent  

18.  Croitorescu Alexandru-Liviu PNL Prezent online 

19.  Corozel Lucian PSD Prezent online 

20.  Preda Ionuț-Gabriel PSD Prezent online 

21.  Vucă Emil-Gabriel PSD Prezent online 

22.  Stoianovici Crina – Alexandra  PSD Prezent online 

23.  Lazăr Daniel-Cosmin PSD Prezent online 

24.  Răgălie Cristian-Mihai PSD Prezent  

25.  Simon Diana-Marga PSD Prezent  

26.  Bălan Cristina PSD Prezent  

27.  Grigore Mihăiță-Napoleon PSD Prezent  

28.  Simion Cosmin-Niculae PSD Prezent online 
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Din aparatul de specialitate au participat la lucrările şedinţei: 

- Dna. Aurelia Brebenel –  secretar general al judeţului; 

- Dna Madina Bălăceanu – șef serviciu C.J.G.; 

- Dna Daniela Burcea  – director executiv C.J.G.; 

- Dna Ana – Maria Dude – consilier C.J.G.; 

- Dl. George Dobre – consilier președinte C.J.G.; 

- Dl.Vlad Ciobanu  – șef serviciu C.J.G.; 

- Dl. Cristian Grătianu – administrator public C.J.G.; 

 

Ordinea de zi și suplimentarea, împreună cu materialele anexate, a fost transmisă 

consilierilor județeni pe adresele de e-mail, în vederea analizării și exprimării votului. 

 

 

XXXXXXXXXXX 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumim că ne onorați cu prezența la ultima ședința din anul 2023, ședința ordinară a 

lunii decembrie. S-au contabilizat voturile care au fost transmise de colegii noștri care au 

votat în online și, ca atare, vă rog să fiți de acord să începem ședința cu intonarea Imnului 

Național. 

 

SE INTONEAZĂ IMNUL NAȚIONAL 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumesc. V-am obișnuit deja cu o procedură impusă de volumul mare de proiecte. 

Avem câteva pe o listă suplimentară șase, număr eu așa în fugă. Vă supun la vot 

suplimentarea ordinii de zi, vă rog. 

 

1. Proiect de hotărâre nr.397 din 21 decembrie 2023 privind aprobarea modificării 

organigramei, statului de funcții și Regulamentului de organizare și funcționare ale 

Societăţii JUDSERV 2020 S.R.L., referatul de aprobare nr. 27721 din 21 decembrie 

2023 al președintelui, raportul de specialitate nr. 27727 din 21 decembrie 2023 al 

Serviciului juridic-contencios și contracte, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, 

fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei juridice, ordine publică și 

situații de urgență 
Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Pătru    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

2. Proiect de hotărâre nr.398 din 21 decembrie 2023 privind acordarea unui mandat 

special reprezentantului Judeţului Giurgiu în Adunarea Generală a Asociaţilor 

Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ,,Sănătate Asigurată prin Apă Curată” pentru 

aprobarea Actului adițional nr.1 la Contractul de delegare a gestiunii serviciilor 

publice de alimentare cu apă și de canalizare, pentru stabilirea nivelului și plății 

redevenței pentru perioada 2024-2027, referatul nr. 27797 din 21 decembrie 2023 al 

președintelui, raportul de specialitate nr. 27802 din 21 decembrie 2023 al 

Compartimentului Monitorizare servicii de utilitate publică și avizul Comisiei juridice, 

ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

29.  Cristescu Dan PSD Prezent  

30.  Bardan Daniela PSD Prezent  
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   dl. Cristian Grătianu    - administrator public 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

3. Proiect de hotărâre nr.399 din 21 decembrie 2023 privind aprobarea nivelului cotei 

pierderilor înregistrate de Operatorul Regional Apa Service S.A., referatul nr. 27798 

din 21 decembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr. 27803 din 21 

decembrie 2023 al Compartimentului Monitorizare servicii de utilitate publică și 

avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dl. Cristian Grătianu    - administrator public 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

4. Proiect de hotărâre nr.400 din 21 decembrie 2023 privind aprobarea măsurilor de 

reducere a pierderilor de apă ale Operatorului Regional Apa Service S.A., referatul nr. 

27799 din 21 decembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr. 27804 din 

21 decembrie 2023 al Compartimentului Monitorizare servicii de utilitate publică și 

avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dl. Cristian Grătianu    - administrator public 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

5. Proiect de hotărâre nr.401 din 21 decembrie 2023 privind punerea la dispoziția 

Operatorului Regional Apa Service S.A. a terenului aferent construcției/extinderii 

noilor investiții de pe raza administrativ-teritorială a Comunei Herăști în cadrul 

Proiectului regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată din județul 

Giurgiu, referatul nr. 27800 din 21 decembrie 2023 al președintelui, raportul de 

specialitate nr. 27805 din 21 decembrie 2023 al Compartimentului Monitorizare 

servicii de utilitate publică și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de 

urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dl. Cristian Grătianu    - administrator public 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

6. Proiect de hotărâre nr.402 din 27 decembrie 2023 pentru validarea dispoziției 

nr.577 din 27 decembrie 2023 a președintelui consiliului județean privind rectificarea 

bugetului propriu de venituri și cheltuieli al Județului Giurgiu și a bugetului de 

venituri și cheltuieli al instituțiilor finanțate integral sau parțial din venituri proprii și 

subvenții pe anul 2023, referatul de aprobare nr. 27901 din 27 decembrie 2023 al 

președintelui, raportul de specialitate nr. 27908 din 27 decembrie 2023 al Serviciului 

Buget-finanțe și contabilitate, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri 

europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru educație, cultură, tineret și 

sport 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Iulian Negoiță    - preşedinte comisie 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 
Suplimentarea a fost aprobată cu unanimitate de voturi. 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

-  Și supun la vot în integralitate ordinea de zi . 
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1.  Aprobarea procesului verbal al şedinţei extraordinare din data de 21 decembrie 2023 a 

Consiliului Județean Giurgiu 

Prezintă: dna.Aurelia Brebenel - secretar general al judeţului 

 

 
2. Proiect de hotărâre nr.295 din 18 octombrie 2023 privind stabilirea taxelor și 

tarifelor care vor fi percepute de Consiliul Judeţean Giurgiu şi instituțiile publice 

subordonate acestuia pentru anul fiscal 2024, referatul de aprobare nr.22775 din 18 

octombrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.22780 din 18 octombrie 

2023 al Serviciului Buget-finanțe și contabilitate, avizul Comisiei buget, finanțe, 

economie, fonduri europene și mediu de afaceri, avizul Comisiei pentru investiții, 

patrimoniu, urbanism și infrastructură și avizul Comisiei juridice, ordine publică și 

situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dl. Ciobanu Cosmin Vlad   - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

3. Proiect de hotărâre nr.297 din 18 octombrie 2023 pentru aprobarea Regulamentului 

privind regimul finanțărilor nerambursabile acordate din bugetul județului Giurgiu 

pentru activități nonprofit de interes județean, potrivit Legii nr.350/2005, referatul de 

aprobare nr. 22755 din 18 octombrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr. 

22762 din 18 octombrie 2023 al Serviciului Juridic-contencios și contracte, avizul 

Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri, avizul 

Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură și avizul Comisiei 

juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dl. Daniela Pătru    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

4. Proiect de hotărâre nr.330 din 09 noiembrie 2023 pentru aprobarea Regulamentului 

privind dreptul de acces pe proprietatea publică/privată a județului Giurgiu în vederea 

instalării, întreținerii, înlocuirii sau mutării rețelelor publice de comunicații electronice 

sau a elementelor de infrastructură necesare susținerii acestora, referatul de aprobare 

nr. 24482 din 09 noiembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr. 24491 din 

09 noiembrie 2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes 

județean și administrativ, avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și 

infrastructură și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

5. Proiect de hotărâre nr.361 din 28 noiembrie 2023 privind aprobarea prețurilor 

medii la produsele agricole pentru anul 2024, referatul de aprobare nr. 25845 din 28 

noiembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr. 25853 din 28 noiembrie 

2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și 

administrativ, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de 

afaceri și avizul Comisiei de mediu, ape, păduri și agricultură 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 
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   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Dumitru Gavrilă    - preşedinte comisie 

 

6. Proiect de hotărâre nr.362 din 28 noiembrie 2023 privind aprobarea prețului mediu 

la masa verde pajiști naturale pentru recolta anului 2024, referatul de aprobare nr. 

25846 din 28 noiembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr. 25854 din 28 

noiembrie 2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes 

județean și administrativ, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene 

și mediu de afaceri și avizul Comisiei de mediu, ape, păduri și agricultură 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Dumitru Gavrilă    - preşedinte comisie 

 

7. Proiect de hotărâre nr.384 din 14 decembrie 2023 privind aprobarea modificării 

elementelor de identificare ale construcției identificată cu numărul cadastral 32130 – 

C12, cu destinația de Ambulatoriu, situată în intravilanul municipiului Giurgiu, B-dul 

București, nr.18 și darea acesteia în administrarea Spitalului Județean de Urgență 

Giurgiu, referatul de aprobare nr. 27086 din 14 decembrie 2023 al președintelui, 

raportul de specialitate nr. 27096 din 14 decembrie 2023 al Direcției Patrimoniu, 

coordonare servicii publice de interes județean și administrativ, avizul Comisiei pentru 

investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură și avizul Comisiei juridice, ordine 

publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

8. Proiect de hotărâre nr.385 din 14 decembrie 2023 privind încheierea unui contract 

de comodat între Județul Giurgiu, prin Consiliul Județean Giurgiu și Spitalul Județean 

de Urgență Giurgiu, referatul de aprobare nr. 27087 din 14 decembrie 2023 al 

președintelui, raportul de specialitate nr. 27097 din 14 decembrie 2023 al Direcției 

Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și administrativ, avizul 

Comisiei pentru sănătate și protecție socială și avizul Comisiei juridice, ordine publică 

și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

9. Proiect de hotărâre nr.386 din 14 decembrie 2023 privind darea în administrarea 

Teatrului ,,Tudor Vianu” Giurgiu a bunului imobil situat în municipiul Giurgiu, str. 

București, nr. 57, aflat în domeniul public al județului Giurgiu, referatul de aprobare 

nr. 27088 din 14 decembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr. 27098 

din 14 decembrie 2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes 

județean și administrativ, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene 

și mediu de afaceri avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și 

infrastructură și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 
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10. Proiect de hotărâre nr.387 din 14 decembrie 2023 privind aprobarea contului de 

execuție al bugetului de venituri și cheltuieli al județului Giurgiu, bugetului creditelor 

interne și al bugetului fondurilor externe nerambursabile pe trimestrul IV 2023-parțial, 

referatul de aprobare nr. 27149 din 14 decembrie 2023 al președintelui, raportul de 

specialitate nr. 27155 din 14 decembrie 2023 al Serviciului Buget-finanțe și 

contabilitate și avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de 

afaceri 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dl. Ciobanu Cosmin Vlad   - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

 

11. Proiect de hotărâre nr.388 din 14 decembrie 2023 privind aprobarea structurii 

organizatorice a cabinetului președintelui și a cabinetelor vicepreședinților Consiliului 

Județean Giurgiu, referatul de aprobare nr. 27153 din 14 decembrie 2023 al 

președintelui, raportul de specialitate nr. 27159 din 14 decembrie 2023 al 

Compartimentului Resurse umane, salarizare şi coordonarea activităţii instituţiilor 

publice de cultură și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Nicoleta Turcu    - consilier 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

12. Proiect de hotărâre nr.389 din 14 decembrie 2023 privind reorganizarea aparatului 

de specialitate al Consiliului Județean Giurgiu, aprobarea organigramei, a statului de 

funcţii și a Regulamentului de organizare și funcționare, referatul de aprobare nr. 

27160 din 14 decembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr. 27167 din 

14 decembrie 2023 al Compartimentului Resurse umane, salarizare şi coordonarea 

activităţii instituţiilor publice de cultură, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, 

fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei juridice, ordine publică și 

situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Ana Maria Dude   - consilier 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

13. Proiect de hotărâre nr.391 din 15 decembrie 2023 privind modificarea Anexei nr.2 

la Hotărârea Consiliului Judeţean nr.288 din 31 octombrie 2023 privind aprobarea 

organigramei şi statului de funcţii ale Centrului de Asistenţă Medico - Socială 

Mogoşeşti, referatul de aprobare nr. 27289 din 15 decembrie 2023 al președintelui, 

raportul de specialitate nr. 27291 din 15 decembrie 2023 al Compartimentului Resurse 

umane, salarizare şi coordonarea activităţii instituţiilor publice de cultură, avizul 

Comisiei pentru sănătate și protecție socială și avizul Comisiei juridice, ordine publică 

și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Ana Maria Dude   - consilier 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

14. Proiect de hotărâre nr.392 din 18 decembrie 2023 privind trecerea din domeniul 

public în domeniul privat al județului Giurgiu a construcțiilor C1- C11 aferente 

imobilului înscris în cartea funciară nr. 41883 a Comunei Adunații Copăceni, în 

vederea scoaterii din funcțiune și a desființării, referatul de aprobare nr. 27452 din 18 

decembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr. 27454 din 18 decembrie 

2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și 
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administrativ, avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură 

și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

15. Proiect de hotărâre nr.393 din 19 decembrie 2023 privind încheierea unui contract 

de comodat între Județul Giurgiu, prin Consiliul Județean Giurgiu și Direcția 

Județeană de Transport, Administrarea Drumurilor Județene și Control Trafic Giurgiu, 

referatul de aprobare nr. 27513 din 19 decembrie 2023 al președintelui, raportul de 

specialitate nr. 27520 din 19 decembrie 2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare 

servicii publice de interes județean și administrativ și avizul Comisiei juridice, ordine 

publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

16. Proiect de hotărâre nr.394 din 19 decembrie 2023 privind încheierea unui contract 

de comodat între Județul Giurgiu, prin Consiliul Județean Giurgiu și Direcția 

Județeană de Transport, Administrarea Drumurilor Județene și Control Trafic Giurgiu, 

referatul de aprobare nr. 27514 din 19 decembrie 2023 al președintelui, raportul de 

specialitate nr. 27521 din 19 decembrie 2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare 

servicii publice de interes județean și administrativ și avizul Comisiei juridice, ordine 

publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

17. Proiect de hotărâre nr.397 din 21 decembrie 2023 privind aprobarea modificării 

organigramei, statului de funcții și Regulamentului de organizare și funcționare ale 

Societăţii JUDSERV 2020 S.R.L., referatul de aprobare nr. 27721 din 21 decembrie 

2023 al președintelui, raportul de specialitate nr. 27727 din 21 decembrie 2023 al 

Serviciului juridic-contencios și contracte, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, 

fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei juridice, ordine publică și 

situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Pătru    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

18. Proiect de hotărâre nr.398 din 21 decembrie 2023 privind acordarea unui mandat 

special reprezentantului Judeţului Giurgiu în Adunarea Generală a Asociaţilor 

Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ,, Sănătate Asigurată prin Apă Curată” 

pentru aprobarea Actului adițional nr.1 la Contractul de delegare a gestiunii serviciilor 

publice de alimentare cu apă și de canalizare, pentru stabilirea nivelului și plății 

redevenței pentru perioada 2024-2027, referatul nr. 27797 din 21 decembrie 2023 al 

președintelui, raportul de specialitate nr. 27802 din 21 decembrie 2023 al 

Compartimentului Monitorizare servicii de utilitate publică și avizul Comisiei juridice, 

ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dl. Cristian Grătianu    - administrator public 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 
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19. Proiect de hotărâre nr.399 din 21 decembrie 2023 privind aprobarea nivelului cotei 

pierderilor înregistrate de Operatorul Regional Apa Service S.A., referatul nr. 27798 

din 21 decembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr. 27803 din 21 

decembrie 2023 al Compartimentului Monitorizare servicii de utilitate publică și 

avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dl. Cristian Grătianu    - administrator public 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

20. Proiect de hotărâre nr.400 din 21 decembrie 2023 privind aprobarea măsurilor de 

reducere a pierderilor de apă ale Operatorului Regional Apa Service S.A., referatul nr. 

27799 din 21 decembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr. 27804 din 

21 decembrie 2023 al Compartimentului Monitorizare servicii de utilitate publică și 

avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dl. Cristian Grătianu    - administrator public 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

21. Proiect de hotărâre nr.401 din 21 decembrie 2023 privind punerea la dispoziția 

Operatorului Regional Apa Service S.A. a terenului aferent construcției/extinderii 

noilor investiții de pe raza administrativ-teritorială a Comunei Herăști în cadrul 

Proiectului regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată din județul 

Giurgiu, referatul nr. 27800 din 21 decembrie 2023 al președintelui, raportul de 

specialitate nr. 27805 din 21 decembrie 2023 al Compartimentului Monitorizare 

servicii de utilitate publică și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de 

urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dl. Cristian Grătianu    - administrator public 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

22. Proiect de hotărâre nr.402 din 27 decembrie 2023 pentru validarea dispoziției 

nr.577 din 27 decembrie 2023 a președintelui consiliului județean privind rectificarea 

bugetului propriu de venituri și cheltuieli al Județului Giurgiu și a bugetului de 

venituri și cheltuieli al instituțiilor finanțate integral sau parțial din venituri proprii și 

subvenții pe anul 2023, referatul de aprobare nr. 27901 din 27 decembrie 2023 al 

președintelui, raportul de specialitate nr. 27908 din 27 decembrie 2023 al Serviciului 

Buget-finanțe și contabilitate, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri 

europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru educație, cultură, tineret și 

sport 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Iulian Negoiță    - preşedinte comisie 

 

23. DIVERSE 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Cine este pentru, vă rog? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

Ordinea de zi și suplimentarea au fost aprobate cu unanimitate de voturi. 

 

 

XXXXXXXXXX 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Să începem ! Doamna secretar, rolul dvs. prețios. 
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Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Legat de cvorum, sunt prezenți 30 de membrii ai Consiliului Județean Giurgiu, absent 

motivat fiind dl. Anculescu Cristian. Supun aprobării dvs. procesul verbal al şedinţei 

extraordinare din data de 21 decembrie 2023. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri?  

  Documentul a fost aprobat cu unanimitate de voturi. 

  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Începem așadar cu Proiectul de hotărâre nr.295 privind stabilirea taxelor și tarifelor care 

vor fi percepute de Consiliul Judeţean Giurgiu şi instituțiile publice subordonate acestuia 

pentru anul fiscal 2024. Este un document obligatoriu. Din păcate, până la acest moment 

veniturile proprii ale consiliului județean sunt mai degrabă nesemnificative, dar trebuie să 

avem acest proiect de hotărâre pentru colegii noștri care lucrează pe acest segment de 

activitate. Comisia pentru buget, comisia pentru investiții, comisia juridică, avize 

favorabile. Dacă sunt necesare clarificări?  Supunem aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru ? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.372 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 3: Proiect de hotărâre nr.297 pentru aprobarea Regulamentului privind regimul 

finanțărilor nerambursabile acordate din bugetul județului Giurgiu pentru activități 

nonprofit de interes județean, potrivit Legii nr.350/2005. Comisia pentru buget, comisia 

pentru investiții, comisia juridică, avize favorabile. Intervenții, vă rog? Supun aprobării 

proiectul. Cine este pentru ? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.373 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 4: Proiect de hotărâre nr.330 pentru aprobarea Regulamentului privind dreptul 

de acces pe proprietatea publică/privată a județului Giurgiu în vederea instalării, 

întreținerii, înlocuirii sau mutării rețelelor publice de comunicații electronice sau a 

elementelor de infrastructură necesare susținerii acestora. Am avut, cel puțin în ultimul an, 

câteva momente în care am plimbat opinii nu tocmai convergente pe marginea faptului că, 

după lucrări efectuate pe domeniul public al județului Giurgiu, au apărut solicitări și 

implicit s-au efectuat unele lucrări. Trebuie înțeleși și pretendenții și noi avem niște 

obligații legale. Ca atare, încercăm prin acest regulament să dăm un cadru legal mai ușor 

de citit, de interpretat și de aplicat pentru toți cei interesați în viitor. Comisia pentru 

investiții, comisia juridică, avize favorabile. Dacă din partea dvs. sunt intervenții? Supun 

aprobării proiectul, vă rog. Cine este pentru ? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.374. 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 5: Proiect de hotărâre nr.361 privind aprobarea prețurilor medii la produsele 

agricole pentru anul 2024. Iarăși un demers formal pentru care legea ne stabilește obligația 

aprobării. Comisia pentru buget, comisia pentru mediu, avize favorabile. Dacă sunt 

discuții? Sunt multe de spus pe acest subiect. Problema Ucraina, cu bune și rele, are o 

influență pe care sigur agricultorii din România și implicit din județul Giurgiu au motive 

să o reclame, dar e o situație pe care noi ca și instituție nu o putem influența favorabil așa 

cum ne-am dorit. Dacă dintre dvs. sunt cunoscători sau doritori să ajute cumva în această 

speță? Supun aprobării proiectul atunci.  

- Cine este pentru ? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.375 
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Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 6: Proiect de hotărâre nr.362 privind aprobarea prețului mediu la masa verde 

pajiști naturale pentru recolta anului 2024. Să dea Dumnezeu să plouă și să fie generoasă! 

Comisia pentru buget, comisia pentru mediu, avize favorabile. Discuții, urări? 

- Supun aprobării proiectul. Cine este pentru ? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.376 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 7: Proiect de hotărâre nr.384 privind aprobarea modificării elementelor de 

identificare ale construcției identificată cu numărul cadastral 32130 – C12, cu destinația 

de Ambulatoriu, situată în intravilanul municipiului Giurgiu, B-dul București, nr.18 și 

darea acesteia în administrarea Spitalului Județean de Urgență Giurgiu. Un proiect foarte 

laborios care a creat multe dispute favorabile finalizării acestei investiții necesare pentru 

Spitalul județean și implicit pentru întreaga comunitate giurgiuveană. Mulțumesc colegilor 

care s-au străduit, dna Gavrilă - manager de proiect, dna Ileana Stoian mai ales, a fost 

ultimul proiect important la care a contribuit. Comisia pentru investiții, comisia juridică, 

avize favorabile. Discuții? Contrar la ce am auzit la un moment dat în presă, eu vă asigur 

că au fost eforturi doar în vederea finalizării investiției, nicidecum în intenția de a întârzia, 

tergiversa sau crea cine știe ce probleme. Supun aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru ? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.377 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Sper să-l deschidem cât de curând după 01 ianuarie și eventual, vă și invităm să-l vizitați 

în calitate de simpli vizitatori sănătoși tun.  

Punctul 8: Proiect de hotărâre nr.385 privind încheierea unui contract de comodat între 

Județul Giurgiu, prin Consiliul Județean Giurgiu și Spitalul Județean de Urgență Giurgiu. 

Cred că este același subiect. Comisia pentru sănătate, comisia juridică, avize favorabile. 

Discuții, vă rog? Supun aprobării proiectul. 

-  Cine este pentru ? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.378 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 9: Proiect de hotărâre nr.386 privind darea în administrarea Teatrului ,,Tudor 

Vianu” Giurgiu a bunului imobil situat în municipiul Giurgiu, str. București, nr. 57, aflat 

în domeniul public al județului Giurgiu. Este vorba despre terenul de 5000 de metri pe 

care l-am dezmembrat. Unul dintre terenuri de 4000 de metri va face obiectul unui proiect 

care va permite realizarea unui amfiteatru acolo pentru activități cultural educative ale 

giurgiuvenilor de orice vârstă, cu precizarea că instalația, pe care o vom monta în 

platformă, va permite transformarea lui în sezonul rece în patinoar. Facem acel transfer 

pentru că și în anii anteriori, dar și în anul următor, Teatrul ,,Tudor Vianu” beneficiază de 

o alocare specială prin Legea bugetului, alocare destinată instituțiilor de spectacole și 

vizăm această finanțare pentru a realiza deopotrivă și reabilitarea Teatrului de Vară, 

începând din acest an și realizarea acestui amfiteatru nu foarte generos ca și suprafață, dar 

care cred că va reprezenta o atracție pentru giurgiuvenii mai mici sau mai mari. Dacă sunt 

intervenții? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru ? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.379 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 10: Proiect de hotărâre nr.387 privind aprobarea contului de execuție al 

bugetului de venituri și cheltuieli al județului Giurgiu, bugetului creditelor interne și al 

bugetului fondurilor externe nerambursabile pe trimestrul IV 2023-parțial. E un document 

de lucru, reprezintă o grilă la un moment dat, dar nu poate să surprindă în integralitate 
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toate eforturile pentru că există o circulație foarte concretă și foarte bine structurată între 

proiectele aflate în pregătire, cele aflate în implementare și cele care sunt în ultimele faze 

ale finalizării. Dar pentru specialiști și eventual persoane care au inclusiv tonuri critice de 

avansat așteptăm orice opinie. Comisia pentru buget, aviz favorabil. Dacă dintre dvs. sunt 

persoane care vor să comenteze sau să ne dea inclusiv recomandări pentru viitor? Supun 

aprobării proiectul, vă rog. Cine este pentru ? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.380 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 11: Proiect de hotărâre nr.388 privind aprobarea structurii organizatorice a 

cabinetului președintelui și a cabinetelor vicepreședinților Consiliului Județean Giurgiu. 

Din proiectul pe care eu, cu toată sinceritatea vă spun, l-am așteptat privind reducerea 

cheltuielilor în sistemul bugetar, până la urmă nu s-a concretizat până la 31 decembrie 

decât măsura prin care cabinetul președintelui a suferit o diminuare de la șase, la patru 

consilieri. Eu vă spun că avem un volum de muncă atât de mare, avem persoane de mare, 

mare valoare profesională care ies la pensie și ne părăsesc. În atare condiții și orice post pe 

care putem angaja o persoană cu disponibilitate, cunoștințe și doritoare de a-și asuma 

responsabilități în cadrul executivului nostru este bine venită. Ca atare, vă supun aprobării 

acest proiect din aceste considerente și niciunul de altă natură. Dacă sunt intervenții? 

Supun aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru, vă rog? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.381 

 

 Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 12: Proiect de hotărâre nr.389 privind reorganizarea aparatului de specialitate al 

Consiliului Județean Giurgiu, aprobarea organigramei, a statului de funcţii și a 

Regulamentului de organizare și funcționare. Mărturisesc în prag de an nou că am avut în 

lucru un scenariu în baza căruia să facem o restructurare și să disponibilizăm un număr de 

persoane. Am optat pentru varianta păstrării tuturor colegilor noștri deși poate eu am 

principala responsabilitate și vină că nu toți lucrează la capacitate maximă. Nu e simplu să 

pui la muncă 140 și de persoane, nu știu exact câte sunt și, ca atare, o să încerc împreună 

cu șefii de servicii și directorii pentru anul viitor când ne așteaptă un volum de muncă mai 

mare decât în 2023, să-i responsabilizăm și pe cei care au un potențial încă neexploatat. 

Dar cred că într-un an atât de greu și cu un 2024, care din punct de vedere economic are 

multe incertitudini, am avut abordarea cea mai corectă. Comisia pentru buget, comisia 

juridică, avize favorabile. Discuții, vă rog? Supun aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru ? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.382 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 13: Proiect de hotărâre nr.391 privind modificarea Anexei nr.2 la Hotărârea 

Consiliului Judeţean nr.288 din 31 octombrie 2023 privind aprobarea organigramei şi 

statului de funcţii ale Centrului de Asistenţă Medico - Socială Mogoşeşti. Comisia pentru 

sănătate, comisia juridică, avize favorabile. Discuții, vă rog? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru ? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.383 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 14: Proiect de hotărâre nr.392 privind trecerea din domeniul public în domeniul 

privat al județului Giurgiu a construcțiilor C1- C11 aferente imobilului înscris în cartea 

funciară nr. 41883 a Comunei Adunații Copăceni, în vederea scoaterii din funcțiune și a 

desființării. Avem un teren excedentar în spatele Centrului Medico - Social de la 

Mogoșești pentru care trebuie să găsim o destinație potrivită și are câteva foste clădiri care 

sunt în imposibilitate de a fi folosite în starea actuală. Ca atare, conform legii, avem de 
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parcurs această procedură pentru a curăța terenul respectiv. Dacă sunt intervenții? Supun 

aprobării proiectul, vă rog. Cine este pentru ? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.384 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 15: Proiect de hotărâre nr.393 privind încheierea unui contract de comodat între 

Județul Giurgiu, prin Consiliul Județean Giurgiu și Direcția Județeană de Transport, 

Administrarea Drumurilor Județene și Control Trafic Giurgiu. Comisia juridică, aviz 

favorabil. Ați văzut, sunt convins. Unul dintre proiectele încheiate presupune și o dotare 

pentru colegii de la Direcția de transport, un echipament pentru sistemul integrat al 

managementului traficului: o stație automată de monitorizare a vremii și o stație de 

monitorizare a traficului, sunt binevenite. Din păcate există multe incidente în trafic destule 

dintre ele care și generează probleme de sănătate participanților. Orice demers în această 

direcție, sunt convins că vorbesc în asentimentul dvs., este binevenit. Dacă sunt discuții, vă 

rog? Supun aprobării proiectul. Cine este pentru ? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.385 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 16: Proiect de hotărâre nr.394 privind încheierea unui contract de comodat între 

Județul Giurgiu, prin Consiliul Județean Giurgiu și Direcția Județeană de Transport, 

Administrarea Drumurilor Județene și Control Trafic Giurgiu. La fel, un echipament integrat 

pe care îl pune la dispoziție colegilor. Sper să le fie de folos și lor și tuturor celor care or să 

utilizeze aceste informații în scopul unui trafic în siguranță. Comisia juridică, aviz favorabil. 

Discuții, vă rog? Supun aprobării proiectul.  

- Cine este pentru ? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.386 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Proiectele aflate pe lista suplimentară. Proiect de hotărâre 397 privind aprobarea 

modificării organigramei, statului de funcții și Regulamentului de organizare și 

funcționare ale Societăţii JUDSERV 2020 S.R.L. Am avut și discuții în contradictoriu, nu 

e nimic rău în asta. Eu rămân la părerea că această societate poate fi folosită și este absolut 

necesară. Am avut în intenție să preluăm într-o formă legală administrarea Centrului de 

Management al Deșeurilor. Nu am reușit pentru că există legi pe care suntem obligați să le 

respectăm și nu ne pare nici măcar rău în această privință. Din păcate, problema deșeurilor 

rămâne cea mai mare problemă a acestui mandat și prin creșterea taxei pentru economie 

circulară, dublarea de fapt, serviciile de colectare și depozitarea deșeurilor vor reprezenta 

cea mai mare problemă pentru toate administrațiile locale, anul viitor. Am încercat să 

găsim soluții și încă mai căutăm, dar n-avem o plajă foarte largă, dar încercăm să facem 

această modificare pentru că, căutăm împreună cu juriștii instituției, modalitatea prin care 

după finalizarea tuturor lucrărilor necesare deschiderii bazinului de înot, să-l trecem în 

administrarea, în exploatarea, să vedem care este forma cea mai corectă. Administrare din 

punct de vedere juridic nu se poate lua în considerare, dar să putem să implicăm o 

societate care să angajeze personal de specialitate și credeți-mă că este singura soluție 

altfel știți avem un număr de posturi stabilit prin lege, ne-ar fi fost imposibil nouă să 

angajăm personal calificat neavând posturi disponibile și, cu atât mai greu, ar fi fost 

imposibil să detașăm colegi din consiliu județean care se pricep la multe altele, dar nu să 

pornească, să monitorizeze o centrală sau un sistem de filtrarea apei, de dezinfectarea apei 

și toate cele care sunt necesare la un bazin care va fi deschis populației încercăm, 24 de 

ore din 24. Deocamdată, curioșilor le spunem că încă astăzi a avut loc recepția finală și 

comisia a respins această recepție din motive mai mult decât întemeiate, au fost multe care 

n-au corespuns în primul rând proiectului tehnic, dar asta nu este neapărat un lucru rău 

pentru noi. Era mai mult decât previzibilă această decizie, dar ne dă posibilitatea acum să 

realizăm foarte repede o expertiză care să rescrie, dacă vreți, toate cele care trebuie 
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realizate în perioada următoare pentru ca bazinul de înot să ofere condiții de siguranță 

beneficiarilor și estimăm că aceste lucruri care nu sunt nici foarte costisitoare, nici foarte 

multe ca și inventar, vor putea fi realizate până în luna aprilie-mai. Credeți-mă că mi-aș fi 

dorit să putem deschidem mai devreme acest bazin, știm că este o mare așteptare în 

această privință, dar în același timp și ultima tragedie de la acea cabană din munți ne 

demonstrează încă o dată, ce riscuri își asumă cei care deschid publicului clădiri și 

asemenea stabilimente fără să aibă autorizație la incendiu. Nu avem această autorizație la 

bazin și asta este principala noastră prioritate să obținem în condiții legale repet, în 

beneficiul tuturor giurgiuvenilor care vor intra acolo. Deci facem o diminuare la această 

organigramă, n-au fost niciodată ocupate posturile, nici când le-am înființat, nici pe acest 

parcurs al anilor trecuți și nici în continuare nu vom angaja decât persoane care sunt 

absolut necesare scopurilor pentru care încercăm să găsim o modalitate de utilizarea 

bunurilor din județul Giurgiu, din domeniul public sau privat al județului Giurgiu cu 

implicarea unei societăți private care oferă soluții pe care altfel instituția în sine și toți 

angajații nu le au la îndemână. Puteți avea alte opinii și dacă este nevoie putem să 

dezvoltăm acest subiect. Vă ascult. Mulțumesc. Atunci supun aprobării proiectul, vă rog.  

Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu 18 voturi „pentru”( Beianu D, Mihalcea E, Meclea A, 

Roșu C, Ionescu C, Tudorache P, Danciu D, Gavrilă D, Negoiță I, Gica A, Georgescu M, 

Enache N, Deliu R, Lungu S, Tudor M, Nan T, Alecu C, Croitorescu A):  

11 „împotrivă”( Corozel L, Preda I, Vucă E, Stoianovici C, Răgălie C, Simon D, Bălan C, 

Grigore M, Simion C, Cristescu D și Lazăr D) și o abținere (Bardan D), devenind hotărârea 

nr.387 
 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 18: Proiect de hotărâre nr.398 privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Judeţului Giurgiu în Adunarea Generală a Asociaţilor Asociației de 

Dezvoltare Intercomunitară ,,Sănătate Asigurată prin Apă Curată” pentru aprobarea 

Actului adițional nr.1 la Contractul de delegare a gestiunii serviciilor publice de 

alimentare cu apă și de canalizare, pentru stabilirea nivelului și plății redevenței pentru 

perioada 2024-2027. A fost un mare succes că, inclusiv cu ajutorul dvs., am putut să 

preluăm pachetul majoritar al acțiunilor Operatorului Regional Apa Service. Nu vă 

plictisesc cu elemente de istorie. Așa ar fi trebuit să fie de la începutul înființării acestei 

asociații și atragerea în primă fază a cred aproape 100 de milioane de euro, acum am ajuns 

în etapa a doua la un buget de 385 de milioane de euro pe care sper din tot sufletul că vom 

încerca să-i implementăm începând cu primăvara anului viitor. Sunt elemente procedurale  

care le impuneau de la început existența unui operator pentru tot județul. Nu s-a putut la 

înființare, am reușit în acest an să realizăm această condiție și repet deși nu sunt toate 

lucrurile în regulă la această societate este clar o evoluție pozitivă. Înțeleg că și în 

consiliul local au fost supus dezbaterii și nu a fost aprobat unul dintre proiecte sau altele 

două, da și chiar îl rog pe dl. Cristi Grătianu care este președintele asociației, să ne dea 

succint câteva detalii despre situația actuală și necesitatea aprobării acestor proiecte de 

hotărâre. 

Cristian Grătianu – administrator public C.J.G.: 

- Bună ziua. Referitor la acest proiect ar trebui să supunem aprobării practic nivelul 

redevenței. După cum știm foarte bine cu ceva timp în urmă s-a aprobat la nivelul 

asociației și cu ajutorul dvs., nivelul de tarifare care îl percepe Apa Service în momentul 

de față. La momentul respectiv știm foarte bine a existat o creștere a aceastui tarif. O parte 

din această creștere se datorează și faptului că trebuie să stabilim această redevență, 

redevență care se constituie în fondul ID, aflat la dispoziția operatorului pentru a face 

investițiile necesare pentru funcționarea întregului sistem. Noi avem o istorie un pic 

nefastă legată de această redevență. Cu toate că este obligatorie prin lege, până acum și 

cred că eram singurul operator din țară, nu aveam stabilită această redevență. În urma 

evident și a măsurilor de control, pe care ni le-a stabilit ANRSC-ul, am parcurs toată 
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procedura pentru a stabili acest nivel al redevenței și bineînțeles, a modificat contractul de 

delegare dintre asociație și operator, în așa fel să cuprindă și această redevență care este 

întinsă pe anii următori așa cum se regăsește în documentația pe care ați avut-o la 

dispoziție. Această primă hotărâre, că mai urmează încă două care vor fi supuse aprobării 

dvs., face parte din întregul pachet necesar pentru a aproba mai departe la ANRSC și pe 

urmă și în hotărâri de consilii locale, Planul de afaceri al operatorului, document 

obligatoriu ca operatorul să aibă în continuare abilitatea și licența de a presta serviciul de 

apă în județul Giurgiu.   

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da, mulțumesc. O să vă mai dăm cuvântul la următoarele proiecte, dl. Grătianu?  

Cristian Grătianu – administrator public C.J.G.: 

- Da. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumesc. Comisia juridică, aviz favorabil. Dacă sunt necesare explicații suplimentare? 

Dacă nu, supun aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru ? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.388 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 19: Proiect de hotărâre nr.399 privind aprobarea nivelului cotei pierderilor 

înregistrate de Operatorul Regional Apa Service S.A. Vă rog, dl. Grătianu. E ceva de spus 

important aici? 

Cristian Grătianu – administrator public C.J.G.: 

- Da. Aș vrea să fac câteva precizări care sper să vină în întâmpinarea eventualelor 

neclarități legate de proiect. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Confuzii, da. 

Cristian Grătianu – administrator public C.J.G.: 

- Sau confuzii, da. Atunci când vorbim despre un procent anume și, în cazul de față 38%, e 

un procent care poate stârni îngrijorare, ceea ce este normal să fie așa. Totuși ar trebui să 

avem o imagine de ansamblu a ceea ce înseamnă cotele acestea de pierderi și aș vrea să vă 

transmit câteva informații ca să putem să punem totul în context. În momentul de față 

acest procent de 38% se referă la întreaga arie de acoperire a Apa Service. După cum 

foarte bine știm Apa Service nu lucrează decât în Giurgiu, ci lucrează și în Bolintin Vale, 

Gogoșari, Izvoarele, Malu, Vedea, Mihăilești, Slobozia și Valea Bujorului. Deci acest 

procent e pe întreaga arie de operare. Dacă ne referim doar la municipiul Giurgiu, unde 

mai mult de 75% din activitatea operatorului se desfășoară în municipiul Giurgiu, vedem 

din cadrul balanței, documentul care a fost, din care reiese cotele de pierderi, că pierderile 

pe municipiul Giurgiu se află undeva la 37,17%. Cu ceva timp în urmă, în cadrul unui 

proiect finanțat pe fonduri europene, ANRSC care este Autoritatea de Control, a fost 

beneficiara unui proiect care s-a numit „Întărirea capacității administrative a ANRSC 

pentru reglementarea, autorizarea, evaluarea și monitorizarea serviciilor comunitare de 

interes publice” și în cadrul acestui proiect a fost elaborat și un document care se numește 

Analiza cadrului legal de reglementare economică în domeniul serviciilor de alimentare cu 

apă și de canalizare. Titluri pompoase ca de obicei, iar important în cazul de față pentru 

problema noastră este o opinie pe care o are ANRSC care se regăsește în acest document 

pe care aș vrea s-o citez, spune așa: „ În opinia ANRSC proiectele de investiții viitoare 

trebuie să aibă ca cerință de finanțare, reducerea pierderilor de apă care în prezent sunt de 

aproximativ 40% peste media Uniunii Europene de 34%, iar dacă va fi necesar pentru a 

asigura și așa mai departe.” Deci în momentul de față  România se află undeva, legat de 

această cotă, undeva la 40% într-adevăr, peste media Uniunii Europene de 34%. Acest 

lucru nu trebuie neapărat să ne găsească nouă vreo scuză că Uniunea Europeană nu 

întotdeauna reușește să-și atingă țintele care și le propune și nu trebuie să stă cu capul pe 

pernă liniștiți că avem și noi un procent care se află undeva pe acolo. Mai mult decât atât 
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am zis, hai să vedem care este situația la noi în țară ca să tragem concluziile corecte! Am 

găsit, vis-a–vis de această cotă, la Neamț de exemplu, o cotă de 70,22%, Câmpulung 

Moldovenesc 63,88%, Bacău 59,93, Arad 40,56, Rădăuți 46,06, Sibiu cu 38%, Hunedoara 

cu 40,21 și campioană, din ce-am văzut eu este Pietroșani care prin Hotărârea Consiliului 

Județean Hunedoara anul trecut a aprobat o cotă de 75, 5%. Bine, exemplele care vi le-am 

dat acum sunt din partea negativă, asta nu înseamnă că nu există și UAT-uri și operatori  

care fac treabă ceva mai bine decât reușim noi la Giurgiu. De exemplu, la Vatra Dornei 

procentul este de 18.58%, la Popești Leordeni 14%, la Otopeni 15,86. Exemplele pozitive 

care vi le-am dat să știți că beneficiază de o conjunctură ceva mai favorabilă. De exemplu 

Otopeni cu 15,86, e o localitate care are populația undeva de patru ori mai mică decât 

Giurgiu, iar uitându-mă pe veniturile care le au din taxe și impozite pe anul trecut, când au 

apărut datele, au venituri cu 70% mai mari decât municipiul Giurgiu. Și normal, în 

condițiile care ai un UAT care are și ceva fonduri și fondurile alea sunt investite în 

sistemul de apă și canal, normal că și pierderile pot fi reduse. Deci până la urmă cheia, 

pentru tot ce înseamnă reducerea pierderilor, o reprezintă investițiile în sistemul de apă și 

canal, investiții care se vor realiza din fondul ID, aferent redevenței care tocmai am 

aprobat-o anterior. Totuși, ar trebui să ne uităm doar la Giurgiu și la operatorul nostru. Eu 

în administrație sunt undeva de prin 2017 și am avut ceva responsabilități pe zona de apă 

și canal. În 2017 procentul de pierdere al operatorului din Giurgiu era de 43%, o cifră pe 

care o găsiți în documentele aprobate de Consiliul Local Giurgiu. În momentul de față,  

am ajuns la 36%, deci există un progres al operatorului în ceea ce privește reducerea 

acestei cote de pierderi, dar condițiile în care a reușit operatorul să facă acest lucru să știți 

că au fost unele destul de vitrege, în sensul că nu au beneficiat de investiții. Primăria 

Giurgiu nu prea a reușit să facă vreo investiție în ceea ce înseamnă sistemul pe care îl are 

în proprietate.. Dacă prin proiectul pe POS Mediu s-au schimbat la momentul respectiv, 

acum aproximativ 10 ani, zeci de km, aproape spre 100 de km de referistică în Giurgiu, în 

ultimii 10 ani cifra este sub un km și normal că niște sisteme care îmbătrânesc, că asta e 

natura vieții, încep să aibă și probleme și de aici și pierderile de apă. Totuși ar trebui să 

avem în vedere și ca să avem clar, o imagine, unde ar trebui să ajungem. Tot în 

documentul în care v-am citit anterior, vreau să vă mai citesc un paragraf care spune așa: 

„În România, pierderile tehnice de apă în rețea se consideră a fi acceptabile dacă au valori 

sub 15% din cantitatea totală intrată în sistemul de distribuție. În cazul în care pierderea 

generală de apă este mai mare de 20%, sunt obligatorii lucrări de reabilitare sau de 

modernizare.” Această idee o găsim și în legislația care este aprobată în momentul de față. 

Dacă ai pierderi peste 20% ești obligat să faci investiții în lucrări de reabilitare și 

modernizare. Ceea ce și-a propus operatorul și asta o să-l găsiți în următorul proiect de pe 

ordinea de zi este și un plan de măsuri, făcut în așa fel încât să ajungem și noi acolo unde 

ne cere legea și vedeți în documentație că în acest program de la 38% acum, urmează 

operatorul să ajungă la 20% în 2027 folosind, ce? Folosind banii din redevența pe care 

tocmai am constituit-o în momentul de față. Deci cam asta este dinamica legată de aceste 

pierderi și de ce legiuitorul spune că sub 20-15% nu mai sunt necesare pierderi pentru că e 

vorba de un calcul economic destul de simplu, sub aceste procente, necesarul de investiții 

este atât de mare, încât nu merită față de beneficiul care ți-l aduce. Și de aceea se 

consideră că 15% e un nivel acceptabil. Cam asta este zic eu, imaginea de ansamblu. Dacă 

mai sunt și alte nelămuriri?           

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumim mult. Dacă sunt întrebări? Vă rog. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Vă mulțumesc tare mult. Data trecută când s-a propus creșterea prețului la apă, eu 

personal și colegii mei nu am fost de acord cu așa ceva pentru că nu înțelegeam rolul atâta 

timp cât pierderile pe care le are Apa Service sunt atât de mari. De două luni de zile nu 

sunt în stare să repare o conductă care este în spatele blocului ANL din Port. De data 

aceasta veniți și ne spuneți că avem o pierdere de 38% care este cumva acceptabilă 

spunându-ne că alții au mai mult și sunt mai proști decât conducerea noastră. Putem să 
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înțelegem și chestia asta. Eu personal nu am să votez acest proiect favorabil ci dimpotrivă, 

pentru că nu mi se pare corect ca de la 01 ianuarie din ce am înțeles, se mărește iar prețul 

la apă. Luna aceasta mi-a venit factura de apă 280 lei mai scumpă și decât factura la 

energie electrică, mai scumpă și decât factura de la gaze, în condițiile unei luni de iarnă. În 

condițiile în care se va mări de la 01 ianuarie prețul la apă, se face aproape dublu, dacă nu 

mă înșel. E posibil să mă înșel, sunt convins că o mă corectați 

Cristian Grătianu – administrator public C.J.G.: 

- Vă înșelați. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

-   Sunt convins că o să mă corectați dvs. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Dă bine să spui așa adică, atrage. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Dă frumos. Mie mi se pare absurd ca să ne puneți să votăm acum un procent de 38% care 

e plătit până la urma urmei de populația din Giurgiu, iar acolo sunt o mulțime de salariați 

care probabil în opinia mea nu și-au rostul, dar noi suntem siliți să plătim acele salarii. N-

am văzut pe acel plan de restructurare niciun fel de diminuare a acestor pierderi, n-am 

văzut niciun fel de micșorare a salariilor, niciun fel de măsură de eliminare a angajaților 

care nu au ce să caute acolo. Sunt unii la câteva departamente care chiar nu au ce căuta. 

Dacă vreți vă spun și nume și prenume. Ceea ce vă rog și eu. Înțeleg că suntem acționari 

majoritari acum, nu?    

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Deci probabil că, dacă se va lua decizia ca să se investească acolo, va trebui să decidem 

tot noi. Ca să eliminăm această pierdere asta în condițiile în care primăria nu a făcut nimic 

și acum vine să se facă această investiție probabil consiliului județean. Eu aș vrea să vină 

totuși dl. director, dacă este posibil să ne explice și nouă cum a ajuns la pierderea asta de 

38% și cum sunt… 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- A preluat-o, că nu a ajuns recent la procentul acesta. El a fost mai mare, v-a explicat dl. A 

fost mai mare și e în scădere vizibilă.     

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Nu chiar vizibilă, dle președinte. Vă spun eu că nu este chiar vizibilă atâta timp cât prețul 

crește și pierderile cresc. E economie simplă, așa. Dacă prețul crește, pierderile sunt 

aceleași, nu spune nimic din punct de vedere economic. Vă rog și eu să-l invitați la 

următoarea ședință pe dl. director să ne explice și nouă cum funcționează această instituție 

la care suntem acționari majoritari și ce proiecte are de îmbunătățirea ei că, mă scuzați, 

pare așa o conducere ambiguă. 

Cristian Grătianu – administrator public C.J.G.: 

- Investițiile nu se fac de la acționarul principal. Tocmai v-am explicat. Investițiile viitoare 

pentru reducerea acestor pierderi se vor face din fondul ID alimentat din redevența care 

tocmai am stabilit-o mai devreme. Investițiile se aprobă la nivelul autorității delegante și 

anume Asociația de Dezvoltare Intercomunitară „Sănătate Asigurată prin Apă Curată” din 

care facem parte și noi, într-adevăr. Legat de managementul operatorului nu spun că e un 

operator care are un management extraordinar, nici nu pot să spun că ceilalți care au 

pierderi mai mari sunt proști, nu sunt proști. Pur și simplu au niște sisteme care trebuie să 

aibă grijă de ele cu performanțele care au reușit. Legat de…   

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Legat de preț că sunt convins că asta ne interesează pe noi cetățenii din Giurgiu care 

plătesc enorm de mult la apă de parcă ar extrage… 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Imediat. Imediat vă dau cuvântul și dvs. 
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Cristian Grătianu – administrator public C.J.G.: 

- Legat de preț. Prin strategia tarifară care s-a aprobat cu niște luni în urmă, pe partea de apă 

apare o crește în 2024 de 2%. 2% nu înseamnă dublare.  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da e pe acolo, tot cu 2. 

Cristian Grătianu – administrator public C.J.G.: 

- Asta e legat de preț. Ceea ce avem noi important în momentul de față este că o bună parte 

din acest tarif este și în contul redevenței de care se vor face investiții. De ce procedăm 

așa? Pentru că așa a stabilit ANRSC-ul prin legislația care a creat-o. Este foarte simplu. 

Întotdeauna, din păcate și nu numai la Giurgiu, ci peste tot în țară tariful, care a fost 

fundamentat pentru operatorii regionali, a ținut cont doar de cheltuielile de prestarea 

serviciului, fără să se țină cont de investițiile necesare în reabilitarea sistemelor. Și așa s-a 

întâmplat peste tot în țară. Am avut niște sisteme care au fost făcute pe fonduri europene 

de care nimeni nu a mai avut grijă și niciun UAT. Cum a fost și Giurgiu care a zis:„OK! 

Am un sistem, nu trebuie să mai bag eu banii în el.” Și ne trezim 10 ani mai târziu, 15 ani 

și nu numai la Giurgiu, asta este o chestie universal valabilă în România, că acele investiții 

pur și simplu au fost lăsate de izbeliște și atunci reglementatorul ANRSC-ul  a zis : Nu, nu 

mai procedăm așa! Creăm cadrul legislativ prin care să aveți o redevență și din această 

redevență pe baza unui plan de afaceri care este aprobat și avizat de către ANRSC, va 

trebui să faceți acele investiții de așa natură, încât să reduceți cota de pierderi la un nivel 

acceptabil de 20%.  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Tot ANRSC a stabilit și modul în care evoluează prețul pentru apă. Nu este stabilit arbitrar 

de noi. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Dle președinte, anul trecut când am votat această creștere a prețului la apă 

Cristian Grătianu – administrator public C.J.G.: 

- A fost anul acesta. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Anul acesta, da. Unul dintre argumente a fost că, ca urmare a impactului economic și 

creșterea prețului energiei, care la acel moment era nu știu cât prețul energiei, crește prețul 

la apă că nu mai poate să extragă ăla apă, că i s-a scumpit prețul la apă. 

Cristian Grătianu – administrator public C.J.G.: 

- Curent.  

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Curent. Între timp prețul la curent a scăzut.  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu. A fost unul dintre argumente, nu singurul. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- A, unul dintre argumente! Păi dacă unul dintre argumente a scăzut, de ce nu scade și 

prețul la apă în conformitate cu argumentul ăla care a scăzut? 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Dvs. acum trebuie să susțineți o idee și mă abțin s-o etichetez. Așa extrag din singura idee 

care mi s-a părut demnă de reținut, faptul că pierderile le plătește tot populația. Noi asta 

încercăm să limităm, să diminuăm aceste pierderi care în trecut au fost mult mai mari și nu 

s-a sesizat nimeni dintre cei care trebuiau, nu dau nume și acum este evident din cifre că 

suntem pe un parcurs pozitiv. Pentru a diminua aceste prețuri trebuie făcute investiții. E 

valabil și într-o gospodărie, e valabil și într-un județ, da? Investițiile, va explicat colegul 

meu, noi ca și instituție, consiliul județean nu avem voie legal să dăm bani operatorului 

indiferent pentru ce categorii de investiții. Trebuie să-și obțină acești bani pe baza unor 

proceduri stabilite și care sunt monitorizate de această instituție ANRSC care culmea are 

un președinte foarte bun, membru PSD. Deci respectăm, aplicăm legea suntem obligați să 

ținem cont de toarte aceste norme, dar obiectivul este acesta pentru care ne-am angajat și 
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care trebuie să acceptați și dvs. că are un parcurs în sensul celor pe care le-am estimat și 

pentru care ne străduim. Încercăm să reducem pierderile și în măsura în care vom și reuși 

acest lucru, logic vom ajunge și în situația în care evoluția creșterii la apă va fi mult mai 

redusă, da? Dacă ați avea puțină răbdare să și monitorizați mai mulți ani acest parcurs. 

Deocamdată, suntem în primul în care avem o activitate pe care putem s-o justificăm. Nu 

e deloc de neluat în considerare propunerea dvs. Îl vom invita și pe dl. director Alexandru 

Popescu să vină să spună mai multe despre modul în care lucrează operatorul, câți angajați 

a găsit acolo, câți angajați are acum, să vedeți că nu s-au făcut angajări. Faptul că spuneți 

de reduceri de salarii, asta nu știu unde dă bine că nicăieri, niciunde ca să mărești 

performanța unei instituții, nu reduci salariile. Nu știu unde ați auzit asta. Da, mă rog. 

Poate fi luat în considerare, în mod special la Giurgiu. Tot suntem un județ atât de 

deosebit, dar o să-l invităm repet și împreună o să discutăm poate mai multe. Avem un 

proiect câștigat și am montat cel mai mare număr de contori digitali din România. Niciun 

alt operator, niciun alt județ n-a avut un număr atât de mare. Ne-am asumat un risc pentru 

că, dacă nu reușeam să finalizăm acest proiect până la 31 decembrie, pierdeam o sumă 

foarte mare. Se fac eforturi. Nu sunt cel mai în măsură să vorbesc despre aceste eforturi și 

îmi pare rău că nu l-am invitat astăzi pe dl. Popescu să discutăm eventual, mai aplicat. Dar 

e timp și după 1 ianuarie fără niciun fel de problemă. Vă rog. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Cea mai mare contribuție pe care o plătim la acest ADI cred că este a consiliului județean. 

Mă înșel cumva? 

Cristian Grătianu – administrator public C.J.G.: 

- Nu, de data asta aveți dreptate. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Cred că celelalte primării, care beneficiază de serviciile de la Apa Service, nu au atâtea 

încasări câte are municipiul Giurgiu? Nici nu ar fi normal pentru că nu au aceeași 

populație, dar am senzația că cei din Giurgiu chiar își plătesc facturile pentru că dacă nu 

își plătesc facturile, la 20 de zile întârziere, poate nu cunoașteți practica, vine și le ia 

apometrul de la ușă. Efectiv, li se desface chestia aia de acolo și le ia apometrul până își 

plătesc factura respectivă. Eu nu înțeleg de ce trebuie să plătească cetățenii din municipiul 

Giurgiu toată această factură în condițiile în care în județ, în celelalte primării, nimeni nu 

ia măsuri de stopare a pierderilor de apă sau de plată a acestor facturi. 

Cristian Grătianu – administrator public C.J.G.: 

- Sunteți în eroare. Dați-mi voie să vă dau cifre. O intervenție presupun că așteaptă și un 

răspuns. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu mai citiți pe telefonul ăla că primiți numai informații false. 

Cristian Grătianu – administrator public C.J.G.: 

- La Bolintin Vale că vorbim de pierderi, la Bolintin Vale  avem procent de 21,88%... Ce ar 

trebui să nu mai plătească cetățeanu de acolo că pe Giurgiu sunt 36? Nu înțeleg ce 

insinuați 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Haideți, nu are rost discutăm! Deja am trecut în derizoriu cu o temă importantă….. Aveți 

tot dreptul și eu vă urez succes în activitate și în anul următor. Vreți să spuneți… 

Dumitru Gavrilă   - consilier județean C.J.G.: 

- Deja s-au spus multe. Vreau doar să vin cu o mică completare. Apa Service nu o să 

lucreze niciodată pe profit. Și ne punem întrebarea de unde sunt aceste pierderi. Sunt 

simplu de făcut un calcul. Se pornește de la Apa Service, se pompează, avem apometru și 

ajunge la beneficiar, unde există un apometru. Sunt pierderi de la beneficiar și până la Apa 

Service, dar să ținem cont și de un lucru. Sunt mulți care fură. Ăsta este unul dintre motive 

pentru care dl. președinte a spus că au venit aceste apometre performante care s-au pus la 

beneficiar la scară de bloc, la cel care are individual instalația și urmează acum la case. 

Undeva la 14 000 de apometre s-au montat până acum. Haideți să vedem peste câteva luni 

să vedem dacă scade acest procent! Eu zic că vor scădea foarte mulți m3 care se fură la ora 
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actuală. Nu spun că și investițiile nu au un rol important. Au un rol important și 

investițiile, dar și furatul. Și legat de salariați, vreau să vă spun că din cei să zicem așa 

vreo 30% sunt cu salariul minim pe economie la Apa Service. Dacă nu mai mult, da? Și 

atunci ce să? Vă dați seama salariul minim pe economie?Da ziceți, că poate vă dau și 

răspunsul! 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- În 2012, participam împreună la inaugurarea acelei stații de poluare 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Epurare.  

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Epurare construită pe timpul mandatului dlui primar Lucian Iliescu unde chiar se făcuseră 

o grămadă de investiții, se schimbaseră cam toate țevile din Giurgiu și cred că în acel 

moment 2012, pierderile erau undeva la 12% sau așa îmi aduc eu aminte că erau la 12% 

din ceea ce a declarat la inaugurarea acelei stații de epurare. Mie mi se pare cumva foarte 

mult 38%,  deși înțeleg că e o scădere de la 42. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- N-a fost niciodată 12. Nu avea cum. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- În regulă. Am fost acolo, cunoaștem istoricul acestei Apa Service. Nu trebuie să-mi 

spuneți câți angajați sunt acolo că-i știu, pe unii cu nume și prenume.  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Ne-am dori să ajungem la 12. Nu cred că o să se-ntâmple foarte curând, procentul 

pierderilor, iar acest proiect, despre care vorbea și colegul meu, prin care avem alocate 

385 milioane de euro, este al doilea din istoria asociației. Primul cred că a fost undeva la 

70 de milioane de euro, dintre care vreo 60 dacă nu greșesc au fost implementate în 

Giurgiu, dar nu s-a reușit schimbarea tuturor conductelor nici măcar de apă, darămite cele 

de canalizare și ca atare și acuma mai sunt conducte vechi din plumb și au emoții cei din 

conducerea operatorului că vor rezista în continuare până când le va veni momentul, 

conform graficului să fie înlocuite. E o muncă foarte asiduă și presupune un efort, vă 

asigur și financiar și uman greu de cuprins. În sfârșit, asta nu înseamnă opiniile noastre. 

Dacă mai sunt intervenții, vă rog? Dacă nu, supun aprobării proiectul.      

- Cine este pentru ? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu 29 voturi „pentru”( Beianu D, Mihalcea E,  Meclea A, 

Roșu C, Ionescu C, Tudorache P, Danciu D, Gavrilă D, Negoiță I, Gica A, Georgescu M, 

Enache N, Deliu R, Lungu S, Tudor M, Nan T, Alecu C, Croitorescu A, Corozel L, Preda I, 

Vucă E, Stoianovici C, Răgălie C, Simon D, Bălan C, Simion C, Cristescu D și Bardan D, 

Lazăr D), un vot „împotrivă”( Grigore M) devenind hotărârea nr.389 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 20: Proiect de hotărâre nr.400 privind aprobarea măsurilor de reducere a 

pierderilor de apă ale Operatorului Regional Apa Service S.A. Ce spunea colegul meu mai 

devreme. Comisia juridică, aviz favorabil. Dacă mai sunt intervenții? Supun aprobării 

proiectul. Cine este pentru ? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.390 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- O să-i rog pe colegii mei să-l invite la următoarea ședință pe dl. director Alexandru 

Popescu eventual însoțit de alți specialiști din instituție și chiar am vrea să ne prezinte și 

nouă aceste măsuri sau cele mai importante dintre ele și impactul pe care dânșii îl 

estimează pentru anii următori. 

Cristian Grătianu – administrator public C.J.G.: 

- O scurtă intervenție, îmi cer scuze. E o chestie care îmi creează mie o fractură de logică. 

Nu înțeleg cum nu aprobăm procentul de 38%, dar pe urmă aprobă reducerea de la 38 la 

20. 
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Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Vă mai gândiți, dl.Grătianu.Complicată treabă. 

Cristian Grătianu – administrator public C.J.G.: 

- O să trec înapoi la cartea de logică de la liceu să văd cum se aplică în cazul acesta. 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 21: Proiect de hotărâre nr.401 privind punerea la dispoziția Operatorului 

Regional Apa Service S.A. a terenului aferent construcției / extinderii noilor investiții de 

pe raza administrativ-teritorială a Comunei Herăști în cadrul Proiectului regional de 

dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată din județul Giurgiu. Sunt multe comune pe 

teritoriul cărora sunt localizate aceste investiții și este obligatoriu să aprobăm această 

punere la dispoziție. E o condiție de luat în considerare pentru a putea investii bani 

europeni în aceste construcții. Comisia juridică, aviz favorabil. Dacă sunt intervenții? 

Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru ? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.391 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Și în sfârșit punctul 22:  Proiect de hotărâre nr.402 pentru validarea dispoziției nr.577 

din 27 decembrie 2023 a președintelui consiliului județean privind rectificarea bugetului 

propriu de venituri și cheltuieli al Județului Giurgiu și a bugetului de venituri și cheltuieli 

al instituțiilor finanțate integral sau parțial din venituri proprii și subvenții pe anul 2023. 

Comisia pentru buget, aviz favorabil. Comisia pentru educație, aviz favorabil. Dacă sunt 

discuții? Despre rectificări am vorbit și o să tot vorbim. Dacă nu, supun aprobării 

proiectul, vă rog. Cine este pentru ? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.392 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Am încheiat ordinea de zi, am încheiat și activitatea pe acest an. Vă mulțumesc tuturor 

pentru implicare, pentru participare. Vă invităm și să ciocnim o cupă de șampanie. Îmi 

face deosebită plăcere să spun că s-a muncit mult în consiliul județean în acest an. Le 

mulțumesc colegilor mei, vă mulțumesc și dvs. A fost o activitate lucrativă și, dacă e 

vorba să spun ceva și despre comunitatea noastră frumoasă, le-aș ura giurgiuvenilor la 

sfârșit de an să încerce să fie mai buni. Cei care au reușit până acum să încerce să se 

autodepășească, cei care mai au eforturi substanțiale de depus să nu renunțe pentru că nu 

există nicio situație în care răutatea să aducă un strop de fericire în sufletul nostru. La 

mulți ani, giurgiuveni! La mulți ani, dragi colegi!  
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